
استان فارس 
لارستان

بازدید فرماندار ویژه لارستان از کارگاه 
در حال احداث اشتغال زایی وابسته به 
مؤسسه کارآفرینی باب الحوائج )ع(

بسته بندی  اشتغال زایی  احداث  در  حال  کارگاه  از  لارستان  ویژه  فرماندار 
این  الحوائج )ع(  مواد غذایی شماره 2 وابسته به مؤسسه کارآفرینی باب 

شهرستان بازدید کرد.
و  استانداری  معاونت  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون  حسنی  جلیل  لارستان؛  ویژه  فرمانداری 
عمرانی  امور  و  برنامه ریزی  معاون  علی پور  علی اصغر  اتفاق  به  لارستان 
منصور  شهرستان،  بهزیستی  اداره  رییس  افکن  بال  علیرضا  فرمانداری، 
اسماعیلی مدیر عامل بنیاد نیک اندیشان هاشمی و رحیم بیژنی نائب رییس 
شورای اسلامی شهر لار از کارگاه در حال احداث اشتغال زایی بسته بندی 
الحوائج )ع( این  مواد غذایی شماره 2 وابسته به مؤسسه کارآفرینی باب 
شهرستان بازدید به عمل آورد و از چگونگی اجرای عملیات ساخت این 

کارگاه اطلاع یافت.
این کارگاه اشتغال زایی در زمینی به مساحت 720 متر مربع با زیربنای 
440 متر مربع توسط بنیاد نیک اندیشان هاشمی در حال احداث می باشد که 

هم اکنون بیش از 90 در صد پیشرفت فیزیکی را به همراه دارد.
قرار  نیکوکار  زنان  مشارکت  مرکز  کنار  که  کارگاه  این  است  گفتنی 
دارد، کار بسته بندی غذایی را انجام خواهد داد و برای 25 نفر از معلولین 

و مددجویان تحت پوشش بهزیستی اشتغال زایی می شود.
اضافه می گردد که برای این کارگاه اشتغال زایی، بالغ بر 10 میلیارد ریال 

هزینه شده است.

کوار
جهانگردان تایوانی در کوار؛

فرهنگ ایرانی بسیار غنی است

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس، به گفته رییس اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی شهرستان کوار؛ پییرل و ویلسون که مدیر فروش کارخانه 
و مهندس شبیه ساز در تایوان هستند مشاهدات خود از سفر به ایران را 
اینگونه بیان کردند:  فرهنگ ایرانی بسیار غنی است و تفاوت فرهنگ ها 
در ایران یکی از عجایب ایران است مثلًا اصفهانی ها با شیرازی ها از لحاظ 
فرهنگی بسیار متفاوت اند، ایرانیان خوش برخورد و باصفا و خونگرم اند و 

کودکان آن ها نیز مؤدب هستند.
بانوی جهانگرد تایوانی می گوید: عکس هایی که باحجاب و چادر گرفته ام 
را برای خانواده و دوستانم در تایوان فرستاده ام همه بر زیبا شدنم اذعان 

کرده اند.
او با این وجود ادامه می دهد: کوه های ایران زیبا و خوش رنگ و بیابان ها 
باشکوه هستند، سرسره سنگی تفریحگاه خضرنبی اکبرآباد کوار هیجان و 
لذت خاصی دارد، این دره یکی از زیباترین دره های سنگی ایران است، 
تمیز  شهرها  خیابان های  ایران  در  که  است  این  تأسف  قابل  نکته  البته 

هستند، اما کوه ها متأسفانه نیستند.
آن ها در خصوص میوه ها و غذاهای ایرانی می گویند: میوه در ایران بسیار 
متنوع و فراوان و ارزان است، در تمام فصول هر میوه ای یافت می شود و 
از بین میوه ها نیز انار و انگور و خربزه خوشمزه هستند، فسنجان، حلیم 
بادمجان، آش رشته، فرنی، کوبیده، جوجه، ته چین و دیزی از غذاهای 
خوشمزه ایرانی هاست، اما من خوشمزه ترین غذای ایرانی را جوجه کباب 
روی آتش و آن هم در کوه های کوار می دانم و دیزی تنها غذایی است 
که باید آن را سیر خورد، البته ذکر این نکته هم لازم است که ایرانی ها 

در مصرف نوشابه و غذاهای شیرین خیلی زیاده روی می کنند.
آرامش  شیراز  زیارتگاه های  و  مساجد  باور که  این  با  ویلسون  و  پییرل 
خوبی دارند، می افزایند: نماز خواندن رسم مذهبی جالبی است و مُهر نماز 
خصوصاً مُهر کربلا بسیار باصفا است، قبل از سفر به ایران دوستان تایوانی 
من سفارش کردند به ایرانی ها بگویید در سفر پیاده روی اربعین در عراق 

ما را هم دعا کنند.
یکی از آنان ادامه می دهد: احساس می کنم زنان با حجاب، زیبایی درونی 
من  زیباست،  ولی  است  سخت  چه  اگر  دارند،  خاصی  بیرونی  حتی  و 
عکس هایی که باحجاب و چادر گرفته ام را برای خانواده و دوستانم در 
تایوان فرستاده ام همه گفته اند چه زیبا شده ای، همچنین لباس محلی کواری 

خیلی قشنگ و خوش رنگ است.

این جهانگردان مسائل عجیب در ایران را اینگونه روایت کردند: اینکه 
تا  ایران بعضی ها چند شغله هستند جالب است، مثلًا یک معلم صبح  در 
ظهر تدریس می کند و عصر راننده تاکسی می شود البته پراید اینقدر هم 
که می گویند بدکیفیت نیست؛ کواری ها با فلسفه ورزش های رزمی شرقی 
به خوبی آشنا هستند و از اینکه کواری ها علاقه خاصی به بروسلی دارند 

خوشحالم.
 

استان خوزستان 
شادگان

معاون فرماندار شادگان تأکید کرد؛
لزوم نهادینه سازی پدافند غیرعامل در 

طرح ها و برنامه ها

جلسه  در  شادگان  فرماندار  معاون  ناصرحکیمی:  عکاس/  و  خبرنگار 
هماهنگی نکوداشت پدافند غیرعامل این شهرستان بر لزوم نهادینه سازی 

پدافند غیر عامل در طرح ها و برنامه ها تأکید کرد.
 نعمت اله آلبوغبیش در جلسه هماهنگی نکوداشت هفته پدافند غیر عامل 
شهرستان که با حضور فرماندهان انتظامی و ناحیه مقاومت بسیج و سپاه و 
سایر اعضا در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار شد، ضمن گرامیداشت 
این هفته، بر ضرورت نهادینه سازی پدافند غیر عامل در طرح ها و برنامه ها 
در  عامل  غیر  پدافند  هفته  نکوداشت  دستورالعمل  گفت:  و  کرد  تأکید 

شهرستان شادگان اجرایی می شود.
معظم  مقام  تأکیدات  و  رهنمودها  به  اشاره  با  شادگان  فرماندار  معاون 
رهبری و فرماندهی کل قوا مد ظله العالی در راستای رعایت اصول پدافند 
رعایت  لزوم  بر  دشمن،  نظامی  اقدامات  و  تهدیدات  برابر  در  عامل  غیر 
دستورالعمل های پدافند غیر عامل به ویژه در مبحث بیست و یکم مقررات 

ملی ساختمان سازی تأکید کرد.
وی عناوین روزهای هفته پدافند غیر عامل سال ۹۶ را که از روز شنبه 
روحیه  و  بسیجی  تفکر  با  کشور  مصون سازی  عنوان  با  ماه  آبان  ششم 
جهادی آغاز می شود و تا روز جمعه دوازدهم آبان ماه ادامه خواهد داشت، 
نمادین  برنامه های  اجرای  با  هفته  این  نکوداشت  لزوم  و  کرد  اعلام  را 
دستگاه های  کلیه  توسط  سال  طول  در  غیرعامل  پدافند  اصول  رعایت  و 

اجرایی شهرستان را خواستار شد.
آلبوغبیش در ادامه با تأکید بر اهمیت و نقش آموزش پدافند غیر عامل 
پدافند غیر عامل  اهم وظایف شورای  به  احتمالی  در کاهش آسیب های 
دارائی ها  احصاء  و  آسیب پذیری  تهدیدات،  شناسایی  جمله  از  شهرستان 
و  صحیح  آموزش  شد:  یادآور  و  کرد  اشاره  موجودی ها  و  امکانات  و 
تخصصی رکن اساسی پدافند غیر عامل است که باید به طور جدی به آن 

پرداخته شود.
با  عامل  غیر  پدافند  مفاهیم  توسعه  و  ترویج  شادگان  فرماندار  معاون 
فرهنگ سازی و جلب مشارکت فکری نخبگان را لازم و ضروری عنوان 
کرد و تحقق شعار پدافند غیر عامل سال ۱۳۹۶ )پدافند غیر عامل، حصول 
ایرانی  جامعه  آحاد  آرزوی  را  آمادگی کشور(  و  مصونیت  در  اطمینان 

دانست.

هندیجان
کورش حشمدار، سکان شهرداری هندیجان را برعهده گرفت

در جلسه شورای اداری هندیجان، کورش 
حشمدار به عنوان شهردار هندیجان معرفی شد

 
خبرنگار و عکاس/ ناصرحکیمی:  جلسه شورای اداری هندیجان با حضور 
امام جمعه، فرماندار معاون فرماندار و رضایی مسئول دفتر نماینده هندیجان 
و ماهشهر، بخشداران مرکزی و چم خلف عیسی، فرمانده نیروی انتظامی 
و فرمانده مقاومت نیروی بسیج و دیگر مسئولین این شهرستان در سالن 

اجتماعات فرمانداری برگزار گردید.
در این جلسه ابتدا حجت السلام احمد ساری اصل اظهار داشت: با توجه به 
بوی بد فاضلاب روباز در این شهر باید توجه شود که مردم دچار بیماری 

و مسائل بهداشتی نشوند.
نماینده عالی دولت نیز در این جلسه گفت: در هندیجان یک سری مسائل 
چالشی وجود دارد که باید در سند چشم انداز شهرداری و شورای اسلامی 

شهر نقشه راه را داشته باشند.
مودت در ادامه عنوان نمود: می توان هندیجان را به قطب گردشگری و 

توریستی تبدیل کرد.
رنگ ٱمیزی  و  کشی  خط  و  زیباسازی  و  شهری  مبلمان  به  افزود:  وی 
شورای  و  قبل  شهردار  سوی  از  البته  که  شود  توجه  خیابان ها  و  معابر 

چهارم کارهای خوبی در هندیجان انجام شد و من تأکید می کنم به دنبال 
پروژه های آب و خام باشید و اجرای پروژه ٱب و خام و اصلاح فضای 

سبز هندسی شهر را ادامه دهید.
قانون پروانه های ساخت و ساز صادر  براساس  باید  ادامه گفت:  وی در 

شود.
فرماندار هندیجان خطاب به اعضای شورای شهر و شهردار هندیجان گفت: 
مزاحمت  ایجاد  مردم  برای  فروشان که در سطح شهر  سازماندهی دست 
می کنند باید توجه شود و تابلوهای علائم ورودی به دیلم به هندیجان و 

ماهشهر به هندیجان نصب شود.

استان بوشهر
بوشهر برای اجرای پروژه 
شهر هوشمند انتخاب شد

به  بوشهر  انتخاب  به  توجه  با  گفت:  بوشهر  شهر  اسلامی  شورای  رییس 
مدیریت  تعامل  الکترونیک،  و  شهرهوشمند  پایلوت های  از  یکی  عنوان 

شهری و شرکت های دانش بنیان در این زمینه ضروری است.
 به گزارش ایرنا، ابوذر دهدار در نشست با مدیران پارک علم و فناوری و 
شرکت های فعال دانش بنیان در حوزه محصولات و فناوری شهری افزود: 
امروزه شهر هوشمند و الکترونیک به عنوان راهکار بی بدیل حل معضلات 

شهری مورد توجه شهرسازان و مدیران شهری واقع شده است.
بسیار وسیع  فعالیت  با حوزه  یادآورشد: شهرداری سازمانی گسترده  وی 
است که پارک علم و فناوری و شرکت های دانش بنیان می توانند به این 

نهاد بسیار کمک کنند.
رییس شورای اسلامی شهر بوشهر بر ضرورت گسترش نگاه علم محور در 

سیستم مدیریت شهری تأکید کرد.
وی گفت: اجرای پروژه های علمی درطرح های شهری در کاهش هزینه ها 

و توسعه تکنولوژی بومی نقش بسیار موثری دارد.
رییس شورای اسلامی شهر بوشهر افزود: شهرداری بوشهر و سازمان های 
اطلاعات،  فناوری  نظیر  فناورانه خود  نیازهای  زمینه  در  وابسته می توانند 
حمل و نقل، مدیریت پسماند، فضای سبز، فرهنگی، معماری و شهرسازی 
و دیگر عرصه ها با شرکت های دانش بنیان تعامل خوبی داشته و از ظرفیت 

این شرکت ها در توسعه شهری استفاده کنند.
وی با تأکید بر ایجاد بانک ایده در حوزه شهری بوشهر گفت: بانکی که 
بتواند ایده های نو به مدیریت شهری ارائه دهد می تواند یکی از زمینه های 
تعامل شورا و شهرداری در استفاده از ظرفیت های شرکت های دانش بنیان 

باشد.
رییس شورای اسلامی شهر بوشهر اظهارداشت: بهره گیری از شرکت های 
دانش بنیان لزوماً به معنای سیاست های حمایتی نیست و قابل تعریف در 

زمینه مشارکت های پایدار میان شهرداری و شرکت ها است.
دیگر عضو شورای اسلامی شهربوشهر نیز گفت: شرکت های دانش بنیان 
می توانند نقش آفرینی خوبی در توسعه داشته باشند و باید به خوبی مورد 

استفاده قرار گیرند.
طاهره شمشیری اضافه کرد: توسعه و گسترش مراکز رشد و شرکت های 
دانش بنیان در راستای تولید و اشتغال امری ضروری و اجتناب ناپذیر است.
از  شهری  مدیریت  محورهای  زمینه  در  باید  شهرداری  افزود:  وی 
شرکت های دانش بنیان، مرکز رشد، شرکت ها و مراکز علمی تحقیقاتی و 

بهره مندی از ظرفیت های آنان توجه ویژه ای داشته باشد.
در  بالایی  توانمندی های  از  دانش بنیان  شرکت های  گفت:  شمشیری 
تولید خدمات و کالاها برخوردارند و این شرکت ها می توانند در کاهش 

هزینه های شهرداری و ارتقا خدمات ارائه شده به شهروندان مؤثر باشند.
بوشهر از سال گذشته در جمع پنج منطقه ویژه علم و فناوری کشور قرار 
گرفته و در این راستا پروژه تبدیل آن به شهر هوشمند مورد توجه قرار 

گرفت.
در این راستا چندی پیش یکی از شرکت های بزرگ علم و فناوری اتریش 

از بوشهر و زیرساخت های مورد نیاز شهر هوشمند بازدید کردند.

استان هرمزگان 
استاندار هرمزگان:

طرح هایی برای کاهش فشار بر منابع آب 
زیرزمینی در هرمزگان اجرا شود

 

استاندار هرمزگان گفت: باید تلاش کنیم با اجرای طرح های مناسب فشار 
موجود بر منابع آب زیرزمینی در هرمزگان کاسته شود.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از استانداری هرمزگان، فریدون همتی در 
چهارمین نشست شورای حفاظت از منابع آب استان هرمزگان با تأکید 
بر لزوم احداث آب شیرین کن برای تأمین آب شهرها و مناطق ساحلی 
هرمزگان، عنوان کرد: باید تلاش کنیم با اجرای طرح های مناسب فشار 

موجود بر منابع آب زیرزمینی در هرمزگان کاسته شود.
وی خواستار تغییر الگوی کشت محصولات کشاورزی در هرمزگان در 
باید  افزود: جهاد کشاورزی  و  راستای صرفه جویی در مصرف آب شد 
طرح هایی همچون آبیاری قطره ای و تحت فشار را در این راستا توسعه 

دهد و اجرایی کند.
استاندار هرمزگان توسعه کشت گلخانه ای را از دیگر طرح های مناسب 
برای تولید محصولات کشاورزی برشمرد و بیان داشت: کشت گلخانه ای 
از شیوه هایی است که در هر هکتار آن می توان چندین برابر کشت در 
محیط آزاد، برداشت محصول داشت و می توان اشتغال مناسبی نیز در این 

بخش ایجاد کرد.
هرمزگان  در  گلخانه ای  توسعه کشت  سیاست  باید  کرد:  تصریح  همتی 
هرمزگان  در  گلخانه ای  کشت  هکتار   500 برای  و  شود  پیگیری 
هدف گذاری شده است که باید تلاش شود 100 هکتار آن تا پایان سال 
جاری عملیاتی شود و برای کمک های فنی و اعتباری در این بخش نیز 

بودجه لازم را اختصاص خواهیم داد.
وی خاطرنشان کرد: دولت در زمینه آبیاری قطره ای کمک لازم را خواهد 
داشته  همکاری  این خصوص  در  می خواهیم  نیز  از کشاورزان  و  داشت 

باشند تا همه با هم به صرفه جویی و حفظ منابع آب کمک کنیم.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

اتمام پروژه های نیمه تمام عمرانی 
کهگیلویه و بویراحمد در اولویت است

 استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: یکی از مهمترین اولویت هایم اتمام 
پروژه های نیمه تمام عمرانی است.

علی محمد احمدی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در یاسوج، اظهار داشت: 
قول  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  مردم  به  ولی  نیستم  دادن  وعده  اهل 
تمام  نیمه  پروژه های  رساندن  سرانجام  به  برای  هیچ کوششی  از  می دهم 

عمرانی دریغ نکنم.
وی عنوان کرد: از روز اولی که به این استان آمدم دغدغه ام کار و تلاش 
برای رفع کاستی ها، اتمام پروژه های نیمه تمام، بهبود وضعیت اقتصادی 
و فضای کسب و کار و در نهایت تولید و اشتغال بوده و در این راستا 

لحظه ای برای رسیدن به هدف درنگ نمی کنم.
احمدی با ابراز نگرانی از روند اجرایی پل سوم بشار یاسوج ابراز کرد: 
زیبنده نیست یک پروژه بعد از 12 سال هنوز با مشکلات متعددی دست 

و پنجه نرم کند و به سمت فرسایشی شدن برود.
وی خاطرنشان کرد: ساختمان بیمارستان 283 تختخوابی یاسوج تا دوماه 
تجهیزات  ممکن  زمان  کمترین  در  امیدوارم  که  رسیده  اتمام  به  آینده 
مورد نیاز این بیمارستان با هزینه بیش از 40 میلیارد تومان خریداری و 

نصب شود.
وی با بیان اینکه آنچه خداوند بزرگ به کهگیلویه و بویراحمد عنایت 
کرده کم نظیر است، ادامه داد: با وجود ظرفیت های عظیم در بخش های 
مختلف از جمله گردشگری، آب، نفت و گاز، کشاورزی، جنگل و از 

همه مهمتر منابع انسانی، عنوان محرومیت زیبنده این دیار نیست.
بر اینکه  تأکید  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
توسعه در سایه وحدت و همدلی و با مشارکت تمام آحاد مردم و مسئولان 
توسعه  به مسائل شبه سیاسی آفت  پرداختن  داد:  ادامه  است،  امکان پذیر 

بوده و باید از طرح این موارد دوری کرد.

معاون املاک راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد خبر داد
هدف گذاری برای واگذاری ۴۰۰ فقره وجه 

ریالی و زمین به جامعه ایثارگری

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل راه و شهرسازی کهگیلویه و 
بویراحمد، معاون املاک راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
در سال جاری هدف گذاری برای واگذاری ۴۰۰ فقره وجه ریالی و زمین 

به واجدین شرایط جامعه ایثارگری انجام شده است.
حمید رضا پیمانجو در جلسه کارگروه شورای مسکن ایثارگران افزود: از 

این تعداد، ۳۰۰ فقره پرداخت ریالی و ۱۰۰ فقره واگذاری زمین است.
پیمانجو تصریح کرد: در سال ۹۴، ۳۰۰ فقره پرداخت ریالی  به مبلغ ۳ 

میلیارد تومان انجام شد.
وی افزود: همچنین در سال ۹۴، ۱۳۸ نفر از جامعه ایثارگری زمین مشایی 

در قالب گروه های دو نفره دریافت کردند.
معاون املاک راه و شهرسازی گفت: پرداخت تعهدات ریالی برای  ۳۰۰ 
نفر در سال گذشته و همچنین ۶۱ مورد واگذاری زمین به تعداد ۶۱ نفر 

در آن سال محقق شد.
جامعه  به  استان  مرکز  در  زمین  واگذاری  در  کرد:  خاطرنشان  پیمانجو 

هدف با مشکل روبه رو هستیم.

به منظور هماهنگی در برگزاری همایش حکیم خفری )ره(؛
اعضای برگزارکننده همایش با آیت الله جوادی آملی دیدار کردند

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه جهرم، آیت الله فیاضی رییس هیئت مدیره ی 
مجمع عالی حکمت اسلامی و آیت الله دژکام امام جمعه جهرم از اعضای برگزارکننده همایش در 

خصوص برگزاری همایش حکیم خفری )ره( با آیت الله العظمی جوادی آملی دیدار کردند.
در این دیدار که در راستای برگزاری همایش حکیم خفری )ره( برگزار شد، آیت الله جوادی عاملی 
درباره ی شخصیت ارزشمند این حکیم بیاناتی را ارائه نمود و بر برگزاری هر چه با شکوه تر این 
برنامه ها و  تشریح  به  فیاضی و آیت الله دژکام  دیدار آیت الله  این  ابتدای  در  تأکید کرد.  همایش 

اهداف همایش پرداختند.
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